
Kevade kooli hoolekogu protokoll 9.04.2025 
 
 
Osalesid: 

1. Kätlin Putk 
2. Ingrit Talvist 
3. Kaidi Ehamäe 
4. Tiina Lohur 
5. Hurmi Jürjens 
6. Ülle Müller 
7. Maarja Brause (liitus Google Meeti kaudu kell 14:50) 

 
 
Koosolek algas 14:40 
 
Ü. Müller tegi ülevaate kooli uue arengukava loomise põhjustest ja koostamise põhimõtetest. 
Toimus iga alateemat detailselt käsitlev arutelu, 
Esimese eesmärgi teemade arutelu käigus soovitas T. Lohur koostööd laiendada TÜGiga 
(puutööklassi kasutamine)  
M. Brause tegi ettepaneku lisada sõna “jätkusuutlik” asemel “optimaalne” (laste arv). Kõik 
olid parandusega nõus. 
 
Teise eesmärgi raames pakkus H. Jürjens ümber sõnastada töötajate täiendkoolituse 
eesmärki määratleva tabeliosa pealdise. T. Lohur jagas kogemusi Türi PK-s toimiva õpiringi 
toimimisest. 
K. Ehamäe pakkus, et tunnivaatluste tihedus võiks olla suurem. 
  
Hoolekogu üldine arvamus on, et arengukava vajab teatud kosmeetilisi täiendusi, mille 
osas ka ettepanekud said läbi arutatud, aga üldjoontes on arengukava koostatud 
eesmärgipäraselt ja on struktuurilt sobiv edasiseks menetluseks. 
 
Koosolek lõppes kell 16:15. 
 
Protokollis: 
Hurmi Jürjens 
 


